



Karup, den 28. marts 2023

Referat fra bestyrelsesmødet den 28. marts 2023

Mødedeltagere: Kai Hesselberg, Lars-Ole Kopp, Charlotte Olesen, Kirsten Andersen, Jan Nielsen.

Afbud: Carsten Helligsø (med kortvarigt på telefon)

Punkt 1: Orientering fra formanden:

- Orientering fra nordkredsmøde d. 17. jan. 23, beretning og terminslisten. O-udvalget skal tage til stilling til om der skal bydes ind på nogen løb. Der mangler arrangør af MTB-O forbundsmesterskab. Der forventes at der er ca. 70 deltagere til dette.
- Emner fra Generalforsamling, der kom forslag til at klubben arrangere klubbetur ved iNordvation. Et andet forslag at vi arrangerer noget kortteknisk undervisning, Jan og Lars vil strikke noget sammen og melder noget ud omkring tidspunkter.
- DOF repr.- orientering fra LOK, Der blev hædret de personer der var blevet indstillet. Der var fokus på det VM der blev afholdt sidste år. Der var ikke så mange deltagere. Igen drøftelse af om divisionsmatch skal ændres.

Punkt 2: Orientering fra næstformand:

-

Punkt 3: Orientering fra sekretæren:

- Deadline til næste nyhedsbrev er 1. april.

Punkt 4: Orientering fra kasséren:

- Er der noget overblik over økonomien fra DM nat. Det er ikke helt gjort op endnu. Der har været indtægter på 51.800, - og der er foreløbig en udgift på godt 21.000, - Der mangler afregning fra telt og fra Lars (ca. 11-12.000)
- Der er kommet aktivitets- og lokaletilskud.
- Der er 2 udmeldinger.
- Nordkredsens vinterlang. Der er et overskud på godt 3.800, -
- Supervinterlang, der er overskud på 12.000, -

Punkt 5: Orientering fra Orienterings-udvalget:

- Suppeløb, det gik planmæssigt. Forslag til at præmiere nogle vindere, også for at arrangementet ud over lidt længere tid.
- Fastelavnsløb, det gik også planmæssigt. Forslag at der ventes med at stemme på bedst udklædte til alle deltagere er kommet. F.eks. når man returnerer til klubhuset.
- Evaluering af DM-nat. Stævnet gik rigtig godt, der var stor ros. Godt at have det store telt. Der var få bemærkninger til kortet. Lars indkalder hjælpere til evaluering af stævnet. Det gik fint i starten. Der var desværre en mangel på listen vedr. brystnumre. Kortkasserne fungerede fint. Herning vil gerne låne dem.
- Find vej, der er nogle stolper der skal renoveres. Kai har planer om at male dem i år. Forslag at vi får taget kontakt til DOF vedr. tilskud til kort. Kai tager fat i DOF til turfoldere til kassetter i skoven. Forslag at vi undersøger mulighed for at få faste poster i Kompedal plantage. Kai undersøger om der kan søges midler til det. Vi deltager i find vej dage, da vi i forvejen har familie-O denne dag.
- Terminslisten, Karup byder ind på divisionsmatch 31/8 2025 i Kompedal og MTB-O forbundsmesterskab 9/6 2024.

Punkt 6: Orientering fra Motions-udvalget:

- Alhedeløbet, d. 11. maj. Der er lavet en facebookside. Der skal laves nye ruter. Laves som runder. MTB-O skal startes før løberne. Der bliver stævneplads i Havredal plantage.
- Kommende tiltag, der kommer to trailløb i Sdr. Resen i år.
- Sdr. Resen naturefterskole vil gerne have noget undervisning i O-Løb. Lars arrangerer dette.

Punkt 7: Eventuelt:

-

Næste møde: 22. maj 19.30